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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszter Úrho z

„A kormány tudomása szerint hány betöltetlen pedagógusállás van az országban a
közintézményekben ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyre aggasztóbb és látványosabb tanárhiány kapcsán Rétvári Bence államtitkár úr a

Magyar Időknek úgy nyilatkozott, hogy „A pedagógushiány nem országos, hanem hely i

léptékű jelenség, amelyet az egyes tanintézmények helyettesítéssel kezelnek .” Ehhez képest a

24.hu kutatása alapján csak a Közszolgálati Állásportálon több mint 180 olyan települé s
található, ahol tanítót vagy szakos tanárt keresnek . Emellett számos egyéb portálon ,

különböző fórumokon is hemzsegnek a tanárokat, pedagógusokat keres ő intézmények
ajánlatai . A helyzetet jól illusztrálják azok a hírek is, melyek szerint egyre több iskolában már
a helyettesítés sem megoldható az adott szakos tanárral, így például nem ritka, s ő t egyre
rendszeresebb, hogy egy fizikaórát, történelem- vagy angolórát nem szakos tanár tart meg .
Mindennek tetejében a pedagógusok munkáját segítő állások is sok helyen betöltetlenü l
állnak. A hiány ráadásul fennáll az óvodapedagógusok esetében is, hiszen a szakma
elöregedőben van, aki pedig most szerez diplomát inkább külföldön keres magának állást .

A fentiekkel összefüggésben kérem Önt ő l az alábbi kérdések megválaszolását :

A minisztérium tudomása szerint országos szinten hány betöltetle n
pedagógusállásról lehet jelenleg tudni a közintézményekben ?

A minisztérium tudomása szerint országos szinten mekkora mérték ű a
pedagógusok munkáját segítők hiánya, ide értve például a pedagógus
asszisztenseket, gyógypedagógusokat és iskolapszichológusokat?



Mit tervez tenni a kormány a pedagógushiány felszámolása érdekében ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . október 02

Szabó Tí ea
Független országgyűlési képviselő
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